



International
Civil Aviation
Organization

Organisation
de l'aviation civile
internationale

Organización
de Aviación Civil
Internacional

Международная
организация
гражданской
авиации

منظمة الطيران
المدني الدولي

国际民用
航空组织

Тел.: +1-514-954-8219

Ref.: TC 3/31 – 24/84

23 августа 2024 года

Содержание: стипендиальная программа Сингапура и ИКАО по подготовке следующего поколения авиационных специалистов (NGAP) (2024/2025 гг.)

Требуемые действия: подать заявки на участие заинтересованных и отвечающих требованиям кандидатов путем заполнения онлайн-формы заявки до 4 октября 2024 года

Имею честь обратить ваше внимание на стипендиальную программу Сингапура и Международной организации гражданской авиации (ИКАО) по подготовке следующего поколения авиационных специалистов (NGAP), которая проводится при спонсорской поддержке со стороны правительства Сингапура в партнерстве с ИКАО.

В рамках стипендиальной программы NGAP, которая начала проводиться в 2024 году, будет предоставлено 30 стипендий для молодых авиационных специалистов в возрасте до 35 лет, занимающих должности руководителей среднего звена или выдвинутых на руководящие должности. Стипендии предоставляются кандидатам, выдвинутым государствами из любых регионов, и покрывают обучение в Авиационной академии Сингапура (SAA), четырехнедельную стажировку в Управлении гражданской авиации Сингапура (CAAS) или одной из сингапурских авиакомпаний, а также наставничество со стороны одного из старших сотрудников SAA.

С удовлетворением сообщая, что в течение 2024–2025 годов (с апреля 2024 года по март 2025 года) в рамках стипендиальной программы NGAP будут предоставлены 10 стипендий. Подробная информация о программе, а также порядок и условия предоставления стипендий приводятся в **дополнении**. Обновленная информация будет размещаться на веб-сайте SAA (<https://caas.gov.sg/saa/fellowships>). При этом важно отметить, что содержание стипендиальной программы NGAP и организация работы по ее проведению не входят в сферу компетенции ИКАО, а следовательно, ответственность за них несет правительство Сингапура. С вопросами просьба обращаться через веб-сайт: <https://enquiry.caas.gov.sg/caas/apps/Feedback.aspx>.

Правительствам, выдвигающим кандидатов, следует заполнить и подписать доступную в режиме онлайн форму о выдвижении кандидата (Nomination Form) до того, как кандидаты подадут заявки на получение стипендий в рамках стипендиальной программы NGAP до 4 октября 2024 года в режиме онлайн на веб-сайте: <https://caas.gov.sg/saa/fellowships>. Каждому государству следует выдвинуть только одного кандидата.

Примите заверения в моем самом высоком уважении.


for Хуан Карлос Саласар
Генеральный секретарь

Приложение: (только на английском языке)

Информация о проводимой Сингапуром и ИКАО стипендиальной программе NGAP

SINGAPORE – ICAO NEXT GENERATION OF AVIATION PROFESSIONALS (NGAP) SCHOLARSHIP PROGRAMME

Singapore and ICAO established the Next Generation of Aviation Professionals (NGAP) Scholarship Programme in 2024. Sponsored by the Singapore Government and administered by the ICAO, the programme is targeted at young aviation professionals aged 35 and below who are either holding middle management positions or who are identified to take on management positions. A total of 30 Scholarships will be made available. Scholars will complete a 6-week programme in Singapore within 3 years upon accepting the Scholarship:

- a. One-week Aviation Foundation Programme offered by the School of Aviation Management at the Singapore Aviation Academy (SAA);
- b. One-week elective course from either the School of Aviation Management, School of Aviation Safety and Security or School of Air Traffic Services at SAA;
- c. 4-week attachment at CAAS and / or with an aviation company in Singapore;
- d. 6 mentoring sessions with an SAA Senior Fellow; and
- e. From April 2024 to March 2025, 10 Scholarships will be available. States should nominate only one applicant per year due to limited Scholarships available.

The deadline for applications for this year will be **4 October 2024**.

Scholarships

Each Scholarship covers course fees at SAA, hotel accommodation, daily allowance and two return trips to Singapore on economy class.

Who should apply

The Scholarship is open to government officials from States in all regions working in a civil aviation function who are:

- Must be 35 years and below;
- Have at least 5 years of working experience in civil aviation (exceptions may be considered);
- Hold a middle management position or identified to take on management positions;
- Diploma or Degree or its equivalent; and
- Must be proficient in English

How to apply

Applicants may apply for the Scholarship [here](#).

Documents required

- Nomination form endorsed by your direct reporting officer (Part 1) and the Director-General of Civil Aviation or equivalent (Part 2). A copy of the nomination form can be found [here](#).
- Biodata page of your passport
- Curriculum vitae
- Essay of 600 words in English highlighting your motivations for joining the programme, what you hope to achieve from this programme and how would your experience contribute to the development of international civil aviation in your State and beyond.

How do I know I am successful in my application?

Shortlisted applicants will be required to undergo an interview by a panel comprising members of Civil Aviation Authority of Singapore management. Successful applicants will receive an Award Letter via email. Participants will need to confirm acceptance of the award via email.

How do I complete the Scholarship?

Scholars must complete the programme within 3 years upon accepting the Scholarship.

Upon acceptance of the Scholarship, Scholars would need to coordinate with SAA on the application of courses, attachment in Singapore and mentoring sessions with SAA Senior Fellows. The application deadline for each course is 12 weeks before the course start date. The list of courses at SAA are found at <https://caas.gov.sg/saa/saa-programmes>.

Entry and visa requirements

Please ensure that:

- Your passport has at least six months' validity on the day you plan to leave for Singapore.
- You have a valid entry visa for Singapore and relevant transit visas for your travel, if required. Please also bring a copy of the Award Letter to Singapore to facilitate airport clearance.

For enquiries, please submit via this [link](#).